

DAGORDNING	PROTOKOLL
Ordförande	Richard
Närvarande	Jonas, Anna-Stina, Martin, Richard
<p><b>1. Genomgång av föregående mötesprotokoll</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Uppföljning av beslut.</li> </ul>	<p>Garagen inspekterades på städdagen, 14 st. (Skador, behov av underhåll) Länga 4 och 5 är kvar att kolla. 3 st behöver lagas. Kontakta hantverkare för att laga. Jonas</p> <p>Plantering i krukor skulle fixas av Maria. Anna-Stina pratar med henne.</p> <p>Styrelsen ska följa upp tidigare beslut gällande underhåll av föreningens rör, undersöka/filma behovet av spolning av rören. Martin pratar med Per M gällande rören. Rörritningar finns i mittenrummet i sophuset. Kontakta tex VVS-mannen 08296896 eller annan rörfirma.</p> <p>Staketet /stängslet BSG 11 har blivit skadat. Får fixas av tomtägare.</p>
<p><b>2. Elbilsladdning/ Lantmäteriet/ Naturvårdsverket</b></p>	<p>Styrelsen beslutade välja alternativ från Moveco för installation av laddboxar.</p> <p>Offerten gick ut den 14/5. Jonas kontaktar dem och förlänger tiden. Jonas, Richard, Pär och Staffan träffas och gör beställning enligt ny offert. 525000 kr inkl.moms. Ordförande och kassör ska firmateckna beställningen. En bekräftelse på beställningen ska erhållas.</p> <p>Länga 1,2,3,5 har rör från mätarrum. Länga 4 ligger intill mätarrummet. Entreprenadavtal ABT06 ska följas. Jonas kollar vad det innebär för oss. Betallösning blir Monta. Själva boxen blir Zaptec pro.</p>



	<p><b>3. Övriga frågor</b></p>	<p>Ett av fartgruppen är borta. Har hittats, det var sopbilen som körde på. Ligger i mätarrummet.</p> <p>Enligt årsmötesprotokoll ang träd vid BSG9. Trädfällarlaget eller annan arborist kontaktas för att ta ner det. Martin</p> <p>Revisor kontaktas i god tid nästa gång inför årsmöte.</p>
	<p><b>Nästa styrelsemöte</b></p>	<p>13/6 kl 19.00 BSG18</p>
	<p><b>Sekreterare</b></p>	<p>Anna-Stina</p>

*Anna Stina*